



IALA ASSEMBLY RESOLUTION

Adopted by the 13th General Assembly
of 29th May 2018

Resolution A13-04
ESTABLISHMENT OF A WORLD MARINE
AIDS TO NAVIGATION DAY

THE GENERAL ASSEMBLY

NOTING the recommendation of the Council to establish a World Marine Aids to Navigation Day;

HAVING CONSIDERED the objective to promote greater awareness of IALA and its work by bringing to the attention of the wider public the role of Marine Aids to Navigation;

HAVING ALSO CONSIDERED this opportunity for all IALA members – National, Associate and Industrial – to showcase their respective expertise and how they collaborate to stimulate technological innovation in support of the development and harmonization of AtoN around the world;

DECIDES to establish the World Day of Marine Aids to Navigation the 1st July each year; and

INVITES IALA members and others in a position to do so to support the World Day of Marine Aids to Navigation.

*RESOLUTION D'ASSEMBLEE de
l'AIMS
Adoptée par la 13^{ème} Assemblée
générale
du 29 mai 2018*

*Résolution A13-04
CREATION D'UNE JOURNEE MONDIALE DES
AIDES A LA NAVIGATION MARITIME*

L'ASSEMBLEE GENERALE

NOTANT la recommandation du Conseil d'établir une Journée mondiale des aides à la navigation maritime ;

AYANT CONSIDERE l'objectif de promouvoir une meilleure connaissance de l'AIMS et de son travail en attirant l'attention du grand public sur le rôle des aides à la navigation maritime ;

AYANT EGALEMENT CONSIDERE cette opportunité pour tous les membres de l'AIMS - nationaux, associés et industriels – d'exposer leur expertise respective et leur collaboration pour stimuler l'innovation technologique en appui au développement et à l'harmonisation des aides à la navigation dans le monde ;

DECIDE d'établir la Journée mondiale des aides à la navigation maritime le 1er juillet de chaque année ; et

INVITE les membres de l'AIMS et toutes personnes en mesure de le faire à soutenir la Journée mondiale des aides à la navigation maritimes.